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                                                PROTOKÓŁ  Nr XVI/2016               
 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu  31 marca  2016 roku  
w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 1000  do godziny 1220. Obradom 

przewodniczyła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 14 radnych- nieobecny radny Wiesław Kowalski (  lista obecności 

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy 

Wodzisław,  radni powiatowi pan Zygmunt Ozga  i pan Andrzej Baran, pan Jan Budziosz 

Prezes Zarządu Gminnego OSP RP, pan Zbigniew Kaleta Komendant Gminny OSP, pani 

Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy Wodzisław,  pani Renata Koziara Sekretarz Gminy, 

kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani obradami                    

( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Rozpatrzenie informacji Komendanta Gminnego OSP w Wodzisławiu o stanie 

bezpieczeństwa pożarowego w gminie. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław na lata                
2016-2022, 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok, 
c) wprowadzenia opłaty prolongacyjnej na terenie Gminy Wodzisław, 
d) wyboru podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania finansowego 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu za 2015 rok,  
e) uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Wodzisławiu,  
f) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości położonej w obrębie 

Mierzawa od Ochotniczej Straży Pożarnej Mierzawa na rzecz Gminy 
Wodzisław,  

g) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości niezabudowanej położonej                
w obrębie Pokrzywnica stanowiącej własność Gminy Wodzisław,  

h) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wodzisław w 2016 roku.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok 
Gminnej Biblioteki Publicznej w Wodzisławiu. Informacja o działalności GBP                       
w Wodzisławiu za 2015 rok. 

10. Przyjęcie informacji dotyczącej działalności Referatu Gospodarki Komunalnej Urzędu 
Gminy Wodzisław za 2015rok. 

      11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      12. Sprawy różne. 

      13. Zamknięcie obrad sesji. 
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Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Szesnastą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła Przewodnicząca  

Rady Gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! Otwieram 

szesnastą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Ad.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Roberta Dziób,  jednogłośnie – 14 za,  w 

głosowaniu jawnym. 

Ad.3.Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że w planie pracy rady w miesiącu marcu 

jest punkt „Rozpatrzenie informacji Komendanta Policji na temat bezpieczeństwa 

publicznego w gminie”. Temat ten był  omawiany podczas gminnych konsultacji społecznych, 

które  odbyły się w dniu 22 lutego b.r. Pani przewodnicząca zachęciła wszystkie osoby 

zainteresowane  bezpieczeństwem do zapoznania się ze  stroną internetową gminy gdzie                   

w zakładce „Krajowa mapa zagrożeń” znajdują się materiały z konsultacji. 

 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   rady gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr XV/2016                

z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia  26 lutego 2016 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 14 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XV/2016 z obrad   sesji 

rady  z dnia 26 lutego  2016  roku. 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 Pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy Wodzisław na początku swojego wystąpienia 

przedstawiła nowych kierowników tj.: 

- panią Marlenę Baran- Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Wodzisławiu, która pełni 

swoją funkcję od 1 marca, 
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- pana Mariusza Osińskiego- Kierownika Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 

Wodzisławiu, który pełni swoja funkcje od 21 marca,  

oraz pana Jakuba Mazur – Radcę Prawnego Urzędu Gminy Wodzisław, który pracuje od 1 

marca. 

Następnie przedstawiła sprawozdanie ze swojej  działalności   ( sprawozdanie na 

piśmie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). Pani wójt zwróciła się do sołtysów o 

przekazanie do drogowca  informacji dot. miejsc dowozu kamienia do ich miejscowości, który 

zaplanowano w funduszu sołeckim. Poinformowała również, że dokumenty związane z jej 

działalnością tj. zarządzenia wójta i związane z zamówieniami publicznymi są dostępne na 

stronie BIP urzędu. Następnie pani wójt odniosła się do tematu programu 500+. Zapewniła, 

że wszyscy zainteresowani zostaną załatwieni. Będą wypłacone wyrównania  dla wniosków 

złożonych do 30 czerwca.  Pani wójt poruszyła temat zapisów uczniów do klasy pierwszej 

szkoły podstawowej. Poinformowała, ze z informacji dyrektorów wynika, że nie będzie klas 

pierwszych w Mierzawie i Piotrkowicach. Również żaden rodzic nie zadeklarował, że 

pozostawi swoje dziecko na drugi rok w pierwszej klasie. 

Radna Małgorzata Hola przypomniała, że na poprzedniej sesji pani wójt poruszyła 

temat powstania centrum usług księgowych w gminie. Radna prosiła o szerszą informacje na 

ten temat.  

Pani wójt wyjaśniła, że zmiana ustawy o samorządzie gminnym wprowadziła przepis 

dot. utworzenia centrum usług wspólnych. W naszej gminie będzie obejmował GZOO, 

GOSiR, GBP  i OPS. Centrum będzie się zajmować obsługą księgowo- kadrową. Będzie ono 

utworzone na bazie GZOO. Jest to wymóg ustawy, który należy zrealizować do końca roku. 

 Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 14 za,  w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

- brak 

Ad.7. Rozpatrzenie informacji Komendanta Gminnego OSP w Wodzisławiu o stanie 

bezpieczeństwa pożarowego w gminie. 

Informację na temat bezpieczeństwa pożarowego w gminie z uwzględnieniem 

informacji na temat prac remontowych w poszczególnych jednostkach  przedstawił pan 

Zbigniew Kaleta Komendant Gminny OSP ( informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

Radny Marek Siwiec zauważył, że wyliczono 60 wyjazdów w ciągu roku. Radny pytał, 

ile było wyjazdów do zdarzeń tylko na terenie gminy.  

Pan komendant wyjaśnił, że swoją informacje opierał o dane z PSP Jędrzejów i są to 

dane potwierdzone. Wyjaśnił, że nie prowadzi ewidencji z podziałem na teren ale w ciągu 
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roku jest ok. 10 wyjazdów poza teren gminy. Należy mieć również na uwadze, że do gminy 

przyjeżdżają również jednostki z zewnątrz.  

Więcej pytań ani uwag nie było.  

 

Ad.8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że projekty uchwał były omawiane na 

posiedzeniu komisji rozwoju gospodarczego i finansów oraz na  komisji zdrowia i otrzymały 

pozytywne opinie ( opinie  stanowią  załączniki  nr 7-8  do protokołu).  

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław 

na lata  2016-2022, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XVI/103/2016 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2016-2022r. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu). Pani skarbnik 

wyjaśniła, że od czasu posiedzenia komisji, na którym  omawiano projekt uchwały odbył się 

przetarg na zadanie „Przebudowa ul. Rzecznej w Wodzisławiu”. W wyniku postępowania 

okazało się, że wartość zadania zostanie obniżona i dlatego w dniu dzisiejszym przedłożyła 

radnym projekt uchwały z uwzględnioną zamianą.  

Radny Artur Oleksiak zauważył, że w uzasadnieniu nie zmieniono zapisu dot. 

zwiększenia wydatków budżetowych w dziale 600 – transport i łączność. 

Skarbnik wyjaśniła, że jest to błąd pisarski i powinno być 6.500zł.   

Przewodnicząca rady gminy zarządziła głosowanie w sprawie zmiany zapisu 

uzasadnienia dot.  zwiększenia wydatków budżetowych w dziale 600 – transport i łączność z 

kwoty 44.330zł. na 6.500zł.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem poprawki  radni opowiedzieli się jednogłośnie -14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy ogłosiła, że poprawka została naniesiona.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XVI/104/2016 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok. 

c) projekt uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej na terenie Gminy 

Wodzisław, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XVI/105/2016 w sprawie 

wprowadzenia opłaty prolongacyjnej na terenie Gminy Wodzisław. 

d) projekt uchwały w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania 

finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu za 2015 rok, przedstawiła 

sekretarz gminy ( projekt stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XVI/106/2016 w sprawie 

wyboru podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania finansowego Gminnego 

Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu za 2015 rok. 

e) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Wodzisławiu, przedstawiła kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Wodzisławiu ( projekt 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu).  

Obrady opuścił radny Robert Dziób.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -13 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XVI/107/2016 w sprawie 

uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Wodzisławiu. 
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f) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości 

położonej w obrębie Mierzawa od Ochotniczej Straży Pożarnej Mierzawa na rzecz Gminy 

Wodzisław, przedstawił pan Janusz Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy                  

( projekt stanowi załącznik nr 14 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -13 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XVI/108/2016 w sprawie 

wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości położonej w obrębie Mierzawa 

od Ochotniczej Straży Pożarnej Mierzawa na rzecz Gminy Wodzisław. 

g) projekt uchwały w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

niezabudowanej położonej w obrębie Pokrzywnica stanowiącej własność Gminy Wodzisław, 

przedstawił pan Janusz Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy                                     

( projekt stanowi załącznik nr 15 do protokołu).  

Na posiedzenie powrócił radny Robert Dziób. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XVI/109/2016 w sprawie 

zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości niezabudowanej położonej w obrębie 

Pokrzywnica stanowiącej własność Gminy Wodzisław. 

h) projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wodzisław w 2016 roku, przedstawiła 

sekretarz gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XVI/110/2016 w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wodzisław w 2016 roku. 

Przewodnicząca rady gminy ogłosiła 10 min. przerwę. 
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Po przerwie w sesji nie uczestniczyła radna Jadwiga Błaszczyk i radna Edyta Kruk- wyjście 

usprawiedliwione.  

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 

rok Gminnej Biblioteki Publicznej w Wodzisławiu. Informacja o działalności GBP                                    

w Wodzisławiu za 2015 rok. 

Sprawozdanie z działalności oraz sprawozdanie finansowe za 2015 rok Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Wodzisławiu przedstawiła dyrektor biblioteki pani Elżbieta Puto                                       

( sprawozdanie stanowi załącznik nr 17 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

  Następnie skarbnik gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2015 rok Gminnej Biblioteki Publicznej w Wodzisławiu                      

( projekt stanowi załącznik nr 18 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 12 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XVI/111/2016 w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok Gminnej Biblioteki Publicznej                

w Wodzisławiu. 

Ad.10. Przyjęcie informacji dotyczącej działalności Referatu Gospodarki Komunalnej 

Urzędu Gminy Wodzisław za 2015rok. 

Informację na temat działalności referatu przedstawiła jego kierownik pani Anna 
Laprus   ( informacja stanowi załącznik nr 19 do protokołu).  
Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Radni jednogłośnie – 12 za, przyjęła przedłożoną informację.  

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła, że informacja z działalności Referatu 
Gospodarki Komunalnej Urzędu  Gminy Wodzisław została przyjęta. 
 

Ad.11. Interpelacje i zapytania. 

- nie było. 

Ad.12. Sprawy różne.  

Pani wójt zwróciła się do wszystkich obecnych z prośbą o zgłaszanie 

nieprawidłowości związanych z oświetleniem ulicznym. Poinformowała, że zdarzają się 
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problemy z zegarami oświetleniowymi zwłaszcza po zmianie czasu. Gmina ze swojej stronie 

monitoruje oświetlenie i zgłasza nieprawidłowości do konserwatora ale gdy zdarzą się 

przypadki, że np. rano zbyt późno włącza się oświetlenie czy wieczorem gdyż np. w 

niektórych miejscowościach świeci się do 23 to prosił o sygnał i współpracę w tym temacie. 

Następnie pani wójt poruszyła temat przydomowych oczyszczalni ścieków. Poinformowała, 

że przekazano listy na które mogą się wpisywać zainteresowani ich budową. Gmina chce 

przystąpić do konkursu dot. pozyskania środków z PROW na ten cel. Najprawdopodobniej 

będzie rozpisany konkurs. Dzięki listom będzie można sprawdzić jakie jest zainteresowanie 

tego typu rozwiązaniem na terenie gminy, w jakich miejscowościach i w jakich ilościach. Nie 

wiadomo ile będą płacić mieszkańcy. Na dzień dzisiejszy nie chce mówić jakie to będą 

koszty gdyż wszystko zależy od tego na jaką kwotę będzie można uzyskać dofinansowanie i 

ile jest pewnych na dzień dzisiejszy. W niektórych gminach koszt mieszkańca wynosi 

1.000zł. w innych 1.500zł., a u nas może np. być 500zł. czy 2.000zł. Po uzyskaniu list 

mieszkańców trzeba będzie sprawdzić gdzie są zainteresowani i zwrócić się do projektantów 

o sprawdzenie terenów gdzie mogą być wybudowane oczyszczalnie  gdyż niektóre tereny 

geologicznie nie nadają się do tego typu instalacji. W dalszej części wypowiedzi pani wójt 

poruszyła temat wywozu kamienia przez firmę Budimex. Poinformowała, że już w ubiegłym 

roku zwracała uwagę na to aby nie wywozić kamienia „tam gdzie się chce”. Transport 

odbywa się drogami gminnymi i w ubiegłym roku prosiła wykonawcę drogi aby zwracał 

uwagę podwykonawcom i informował gminę o miejscu wywozu. Prosiła zebranych sołtysów i 

radnych aby informowali gminę o planach mieszkańców dot. wywozu kamienia, gdyż nie 

należy doprowadzać do sytuacji gdzie zaburzy się warunki wodno –prawne sąsiada. Jest to 

bardzo ważne i istotne.  Są przypadki gdzie mieszkańcy zgłaszają się do urzędu z 

interwencją gdyż zalewane są ich posesje. Gmina nie może na to pozwalać. Następnie pani 

wójt poinformowała, że na terenie GOSiR, na drodze dojazdowej będą zamontowane 

blokady. Uzyskano już stosowne  pozwolenie straży pożarnej. W tym temacie były 

interwencje mieszkańców gdyż pomimo zakazu nadal ma miejsce  ruch pojazdów między 

przedszkolem, a ulicą Sobieskiego. Pani wójt poinformowała, że w dniu wczorajszym 

pomimo, że teren został oznaczony taśmą pojazdy poruszały się po trawniku. Jest to droga 

pożarowa, a pojazdy poruszają się po niej  z nadmierną prędkością nie zwracając uwagi na 

znak „zakazu wjazdu”. W ubiegłym roku przejazd zastawiany był taśmami i ruch się  

zmniejszył. 

Pan Stanisław Zięba zwrócił uwagę, że powinno się zmienić zasadę udzielania głosu 

tj. osoby zaproszone mogą zabierać głos dopiero w punkcie sprawy różne, na końcu sesji, a 

nie powinno tak być.  

Przewodnicząca rady gminy wyjaśniła, że według ustawy jako pierwsi mają głos 

radni. Dla zaproszonych gości i sołtysów jest w porządku obrad przeznaczony punkt i radny 

wysłucha każdego mieszkańca. 

Pan Stanisław Zięba poinformował, że napisał pismo w sprawie dokończenia jego 

drogi. Prosił o odpowiedź.  

Przewodnicząca rady gminy wyjaśniła, że pismo było skierowane  do urzędu gminy, 

było rozpatrywane na posiedzeniu komisji rozwoju. Droga ta nie została zaplanowana do 

realizacji w roku bieżącym.  



9 
 

Pani wójt wyjaśniła, że propozycja przedstawiona przez pana Ziębę nie mogła w ten 

sposób być zrealizowana gdyż jest już po przetargu. Nie można skrócić planowanego do 

remontu odcinka drogi gdyż była ona ujęta w planie dróg i na dzień dzisiejszy komisja oraz 

wójt nie widzi możliwości zrealizowania wniosku. 

Pan Zięba poinformował, że w piśmie uzasadniał dlaczego  należy tak zrobić gdyż  

miał na uwadze koszty jakie mogą być w przyszłym roku tj. więcej będzie kosztował przejazd 

sprzętu. 

Pani wójt wyjaśniła, że droga która została zaplanowana do realizacji będzie 

zgłoszona do FOGR Urzędu Marszałkowskiego. Będzie kontrola przetargu, plan budżetu 

gdzie zapisano, że odcinek ma długość 450m i sposób przeprowadzenia inwestycji.  Dlatego 

rozwiązanie proponowane przez pana Ziębę jest niemożliwe do wykonania ze względów 

formalnych. Fizycznie według mieszkańców można wszystko ale wójta obowiązują przepisy i 

musi działać zgodnie z ustawą. 

Pan Zięba zauważył, że droga o odcinku 450m o skrócenie której wnioskował 

prowadzi do 5 domów, a jego droga ma odcinek 100m i prowadzi do 3 zabudowań. 

Pani wójt prosiła aby nie traktować podjętej decyzji jako niechęć ze strony rady czy 

wójta ale na dzień dzisiejszy nie ma możliwości odbudowy drogi w taki sposób. Nie jest 

jednak powiedziane, że sprawa jest zamknięta. Prosiła aby wniosek w sprawie budowy drogi 

w miesiącu lipcu lub sierpniu  złożyła rada sołecka.  

Sołtys wsi Ludwinów pytał, czy pani wójt wie coś na temat wjeżdżania busów na 

przystanki przy drodze S-7.  

Pani wójt wyjaśniła, że gmina nie jest upoważniona do kontrolowania busów. 

Wysłane zostało pismo do urzędu marszałkowskiego w tej sprawie i oczekuje na odpowiedź. 

Gdy nie będzie odpowiedzi osobiście będzie interweniować u marszałka jakie są możliwości 

wyegzekwowania u przewoźników w sprawie zatrzymywania się na wyznaczonych  

przystankach gdyż miejsca, na których  obecnie  się  zatrzymują są bardzo niebezpieczne. 

Nie należy czekać az coś się stanie tylko trzeba przeciwdziałać. Odnośnie zgłoszenia radnej 

Małgorzaty Hola dot. braku połączenia na relacji Kielce- Kraków przez Wodzisław pani wójt 

poinformowała, że osobiście rozmawiała z przewoźnikiem, który wyjaśnił, że do 27 lutego tj. 

przez tydzień nie miał prawomocnego zezwolenia na przejazdy. Faktycznie w ostatni dzień 

przed ubiegłą sesją przewoźnik nie jeździł w ogóle. Ma zapewnienie, że przewóz już 

funkcjonuje i zmieniono rozkład jazdy. Jest on dostępny na stronie internetowej.  

Sołtys wsi Sielc poinformował, że wielu przewoźnikom kończą się koncesje i maja być 

duże zaostrzenia.  

Pani Elżbieta Puto dyrektor GBP w Wodzisławiu poinformowała, że GBP wspólnie z 

Towarzystwem Przyjaciół Wodzisławia złożyła wniosek w sprawie pozyskania środków z 

Programu Ministerialnego „Promocja literatury i czytelnictwa” Priorytet Publiczno- Społeczny, 

na realizację zadania ”Biblioteka łączy pokolenia” i został on przyjęty. Jednym z działań jest 

wydanie publikacji „Cudze chwalicie swego nie znacie”. Pani dyrektor zwróciła się do 

zebranych o rozpropagowanie inicjatywy i kontakt z mieszkańcami, którzy mogli by coś 

ciekawego powiedzieć na temat okolicy w której mieszkają. Zapewniła, że gdy osoba ta nie 

będzie mogła samodzielnie spisać swoich wspomnień czy historii pracownik biblioteki 
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dojedzie i w tym pomoże, a później przekaże do autoryzacji. Mile widziane są zdjęcia, które 

zostaną zwrócone.  

Ad.13. Zamknięcie obrad sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam szesnastą sesję Rady Gminy 

Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

           Protokolant                         Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /              / Robert Dziób /                   / Stanisława Nowak  / 

 

 

 

 

 


